

# Aalborg Klatreklub

## Bestyrelsesmøde den 5. august 2024 kl. 18 - 21

Referent: Alle undtagen David – Malte deltog under punkt 1  
Vibeke

### 1. Til og fra klubværtten (45 min)

- Billeder/info om udvalg på skærm eller opslagstavle? Malte

Malte foreslår billeder af diverse udvalg for at lette medlemmers adgang til medlemmerne. Vi enes om at diverse udvalg skal synliggøres på skærmene i klubben, og at bestyrelsesmedlemmerne kontakter de udvalg, de er kontakter for for at indsamle fotos, der videregives til Thomas, der lægger dem på skærmen.

- Etablering af mere grebsopbevaring + oprydning. Malte

Venter til næste møde, hvor David er med.

- Update på indkøb af greb. Malte

Vi har nu bestilt greb for 175.000 – 100.000 fra rutebyggerudvalget og 75.000 fra Maltes forslag på GF. Et par leverancer er ankommet – bla. grebene til moonboardet.

- Opstart af Solsikkertid. Malte

Klubben åbner klatring for børn og unge med usynlige handicaps i tidsrummet 8.30-10-30 om tirsdagen i en ti ugers prøveperiode. Vi har fået støtte til projektet fra Sparekassen Danmark til at dække Maltes løn samt indkøb af udstyr.

Projektet evalueres efter en ti ugers periode.

- Visionsaften - opdatering fra Projektudvalget. Vibeke

Bestyrelsen godkender projektudvalgets ide med at dele klatremulighederne op i to haller, før klubben igen samles i en stor klub. Malte orienterer om diverse møder om dette med bl.a. DKLAF. Malte går videre til projektudvalget for en mulig dato for Visionsaftenen.

- Støvsugeren er brudt sammen og har været repareret flere gange – men med tilbagefald til ubrugelighed. Vi enes om, at Malte bestiller en ny på nettet asap, og at Rasmus S (med rabat) køber en tilsvarende, så vi fremover råder over to støvsugere.

- Nye børnetrænere: Vi afholder møde med alle børnetrænere nye som gamle tirsdag den 20. august kl. 19.15. Vibeke indkalder trænerne til mødet, hvor også Rasmus S deltager.

### 2. Godkendelse af referat fra 3. juni (5 min)

Godkendes med en ændring, at vores faste rengøringsmedarbejders løn øges med 10 kr pr. time.

Vibeke orienterer Malte og Thomas S om dette.

### 3. Siden sidst fra ministrene: (15 min)

It minister (Thomas)

Thomas mangler et log in til Email Hosting Providers – spørg Stefan.

Kommunikationsminister (Camilla) -

Frivillig engagementsminister (Camilla) -

Klatrevægsministre (David og Rasmus O)

Der er kommet mange nye greb. Det nye graderingssystem er i gang, men vi mangler markeringer – de er bestilt. Der arrangeres kursus for rutebyggerne ved et privat firma (Masterclass).

Vibeke spørger, om det er undersøgt, at vi kan få tilskud fra kommunen til dette kursus. Rasmus O: ja.

Der er bestilt lift til den 9.- 25. august.

Konkurrenceministre (David og Rasmus O)

Der er nedtagning i gang på fællesboulderen i forbindelse med sommerfesten, der løber af stablen den 10. august.

De indledende opgaver til Aalborg Open er så småt igang.

Samarbejdsminister (Rasmus O) -

Økonomiminister (Rasmus S) -

Socialminister (Lasse og Thomas) – kommer som punkt nedenfor

Forperson (Vibeke)

Vibeke og en fra projektudvalget deltager i SIFA møde den 13. august, hvor borgmesteren vil være i dialog med kommunens idrætsforeninger

**Siden sidst fra udvalg:** (10 min)

Kontakt til trænerudvalg (Lasse) -

Kontakt til tutorudvalg (Rasmus O)

Rasmus har talt med to medlemmer, der gerne vil indgå i tutorgruppen.

Kontakt til sikkerhedsudvalg (David) -

Kontakt til rutebyggerudvalg (David og Rasmus O) -

Kontakt til familie- og børnehold (Vibeke)

Vi har modtaget en del fint legetøj til brug for klubbens familier og børn. Det står ovenpå reolen ved biblioteket.

Kontakt til Instruktørudvalg (Vibeke) -

Kontakt til Projektudvalg (Bestyrelsen) -

**4. Kommissorier fra udvalgene – er de klar til hjemmesiden?** Gennemgang af kommissorierne (20 min)

Vibeke

Lasse og Thomas gennemgår kommissoriet for festudvalget. Det rettes til og godkendes på næste møde.

Lasse gennemgår kommissoriet fra trænerudvalget. Det rettes til og godkendes på næste møde.

Øvrige kommissorier ønskes klar inden for de næste par måneder.

**5. Præsentation af/feedback på festårshjul** (5 min) Thomas og Lasse

Godkendes – dog ønskes en frivilligfest tilføjet.

**6. Udkast til aktiviteter i klubben (evt. valg af aktiviteter til igangsættelse** (20 min) Thomas og Lasse

Thomas og Lasse orienterer om diverse mulige aktiviteter – bl. a. om OL på storskærm, som kommer op at køre de nærmeste dage.

Forslag til aktivitet: Spørgetid til nye frivillige.

Vi enes om at lave en spørgeaften for medlemmer, der ønsker at blive frivillige – gerne med

Thorbjørn som barista a la det koncept, vi lavede inden GF. Spørgetiden skal ligge, så vi kan rekvirere frivillige til Aalborg Open denne aften.

Camilla laver opslag. Rasmus O, Lasse, Thomas og Vibeke står for arrangementet. Vibeke kontakter Thorbjørn.

7. **Ruter sværhedsgrader** (10 min) Thomas og Lasse  
Der har igen været diskussion om rutebygningens alsidighed og sværhedsgraderne.  
Bestyrelsen opfordrer til, at der skrues under mottoet: klatring for alle!
8. **Sommerfest: Forslag til forplejning** (10 min) Thomas og Lasse  
Sommerfesten er slået op som et FB arrangement og der er udvist rimelig interesse for det. Klubben giver mad og de drikkevarer, der er i køleskabet. Vi beslutter dog at oprette et event i klubmodul, hvor man kan melde sig til pizzaspisning for 25 kroner. Udfra det antal, der tilmelder sig, bestilles pizzaer. Medbragt mad er dog også en mulighed.
9. **Emner til nyhedsmail:** (5 min) Vibeke  
Visionsaften, Solskikketid, fest, medlemstal, teaser til frivillig-aften, Aalborg Open...  
Rasmus O orienterer hurtigst muligt om dato for frivillig aften til Vibeke:  
Vibeke forfatter brevet og sender det til Camilla til udgivelse.
10. **Ønske om tilføjelse til budget: Tutorer i Game** (beslutning) (10 min) Vibeke  
Vi har nogle meget aktive tutorer i Game. De bør have et budget til deres aktiviteter. Vibeke vil gerne, at de inviteres til at deltage i DKLAFs kursus modul 3, træner 2, der handler om bevægelsesmønstre.  
Vi enes om at ændre vores budget på næste bestyrelsesmøde, så tutorerne i Mekka får afsat 10.000 kr.
11. **Registrering af nøgler/tutorvirksomhed/husregler** (beslutning) (15 min) Vibeke  
Vi har fundet en frivillig, der kan/vil påtage sig opgaven med nøgleregistrering. Samme medlem kommer til at stå som koordinerende tutor, og dermed den der slår kurser op og reviderer indholdet i kurserne. Vi enes om at droppe papirudgaven af husreglerne og i stedet sætte husreglerne ind ved tilmeldingen til Introkurserne. Ved deltagelse i kurset accepteres husreglerne. Når reglerne er revideret tilføjes de kursustilmeldingen.
12. **Godtgørelse, kontingentfritagelse og aflønning (opfølgning fra sidst)**  
Beslutning (hvis referatet fra sidste møde godkendes, har vi godkendt hvilke poster der udløser hvad).  
Udfærdigelse af dokument til brug ved bestyrelsesårets afslutning . Hvem laver dette?  
(10 min) Vibeke  
Vi har godkendt referatet fra sidst og dermed beslutningen om godtgørelse/kontingentfritagelse og aflønning. Med på dokumentet, der udfærdiges af Vibeke, tilføjes dagens beslutning om lønstigning til fast regngøringspersonale, budget til tutorerne i Mekka og kontingentfritagelse til koordinerende tutor.
13. **Evt.** (5 min)  
Thomas spørger ind til referaterne fra januar og februar, der endnu ikke er lagt på nettet. Vibeke tjekker, om der skulle være ændringer til referaterne og giver derefter Thomas besked.